
 第一模块—在线汉语强化课程模块

 Module 1—Module of Chinese Language Online Courses

选择此模块的学生将和其他国际学生一起参加汉语强化课程。课程内容包

括HSK考试训练、中国书法、中国歌曲和中国概况等，课程目标是提高学生的

汉语听力、口语、阅读和写作以及了解与中国相关的知识。课程共分为五个等

级，从A级（初学者）到E级（最高级），在开学时会进行分班考试，学生可以

从零基础开始学习。

The incoming students will join in the Intensive Chinese Program with other

international students to enhance Chinese skills in listening, speaking, reading,

and writing, as well as China-related knowledge through lectures for HSK

examination, Chinese calligraphy, Chinese songs and overview of China. Five

levels are available which can start from Level A (beginner) to advanced level

E.

1、 项目特色 Program Features

无语言要求，零基础可学

No language requirement, can learn from scratch

全程直播授课，与老师实时互动，课堂生动活泼

Full live stream class, interaction with the teacher in a dynamic class

atmosphere;

免费课程回放，可随时随地，反复回看录播视频

Provide free courses recorded video which can be viewed repeatedly

anytime and anywhere.

任课老师在线辅导，及时点评和指导课后作业

Teachers will track each students' progress, provide timely feedback and

guidance on homework.

赠送一对二VIP辅导课

Free VIP tutorial class(one-on-two)

免费试听，赠送电子教材

Free demo class and free electronic text books.

丰富的中国传统文化线上体验课程及实地参访视频

Provide a rich variety of online academic lectures and experience events of



Chinese traditional culture.

出具电子版成绩单、学分认证和结业证书

Provide electronic transcript with credits and electronic completion

Certificate.

2、 授课平台及软件 Platforms and software

上海大学汉语国际教育云平台、ZOOM、微信等

SHU International Education Cloud Platform、ZOOM、WeChat

3、 课程内容 Program Schedule

3.1 开课时间：2020年9月7日-2021年1月8日（共18周，每周20课时）

Program duration:September 7, 2020-January 8,2021 （ 18weeks,20

class-hours per week）

3.2 线上分班测试时间：2020年9月7日-9月8日

Online placement test duration: September 7-8, 2020

3.3 试听时间：2020年9月9日-9月10日

Demo class duration: September 9-10, 2020

3.4 汉语进修课程示例Timetable sample

线上汉语进修班课程表（中级）

时间 周一 周二 周三 周四 周五

16:00-16:45 汉语听说 汉语阅读 汉语读写 汉语读写 汉语听说

16:55-17:40
18:00-18:45 汉语读写 汉语听说 汉语听说 汉语写作 汉语读写

18:55-19:40

Online Chinese Course Timetable（Intermediate）
Time Mon Tue Wed Thu Fri
16:00-1
6:45

Chinese

Listening&Spe

aking

Newspaper

Reading

Chinese

Reading&Writ

ing

Chinese

Reading&W

riting

Chinese

Listening&Spe

aking16:55-1
7:40

18:00-1 Chinese Chinese Chinese Chinese Chinese



3.5 汉语进修课程教学计划Curriculum (For reference only)

分5个等级A级（初级）-E级（高级），根据分班测试结果选择相应的等级。

SHU provides five levels Chinese courses as following: A level (Beginners),B level

( Elementary),C level (Pre-Intermediate),D level (Intermediate),E level ( Advanced). We will

select the corresponding grade for you according to the class placement test results.

水平等

级

教学目标 主要课程

A级 熟练掌握单词1250个左右。能就日常话

题跟中国人进行简单对话。通过HSK基础

考试。

初级汉语读写、初级汉语口语、初级

汉语听力。

B级 熟练掌握单词2750个左右。能就日常话

题跟中国人进行较完全的对话。通过

HSK4考试。

初级汉语读写、初级汉语口语、初级

汉语听力、中国成语故事。

C级 熟练掌握汉语单词3850个左右。能就社

会、经济现象进行较复杂的对话。阅读中

文报刊。通过HSK4或5级考试。

中级汉语读写、中级汉语听说、汉语

媒体阅读（中级上）、汉语基础写作；

D级 熟练掌握汉语单词5000左右。能就社会、

经济现象进行较完整的对话。较熟练地阅

读中文报刊。

中级汉语读写、中级汉语听说、汉语

媒体阅读（中级下）、汉语媒体视听、

汉语应用文写作；

E 级 熟练掌握汉语单词6500左右。熟练阅读

中文报刊，能就广泛的话题与中国人交

谈，胜任在中国的一般工作岗位。听懂汉

语新闻节目。顺畅写作600字左右的文

章。

高级汉语读写、高级汉语视听说、汉

语媒体阅读（高级上）；

8:45 Reading&Writ

ing

Listening&Spe

aking

Listening&Spe

aking

Writing Reading&Writ

ing18:55-1
9:40



Level Teaching Objectives Courses

A Suits the beginners of Chinese language, which focuses on
training the students to use the simple Chinese in daily
communication. When finishing this course, students are
required to master 50 basic Chinese grammatical points, 900
words, basic simple sentence patters and some basic conversation modes
and language functions, having the ability of making simple
conversation on the most common topics in daily life.

Listening
Conversation

Reading & writing

B Suits the students who have mastered more than 800 Chinese vocabularies.
After about four months study, the students basically shall be
able to understand familiar and short sentences in daily social life, and can
introduce themselves or other people simply, can communicate with
others on familiar topics. The course especially pays attention to the
training of the students’ knowledge and ability of HSK.

Listening& speaking
Reading & writing
Extensive reading

C Aims to develop the students' ability of oral communication, and students’
reading and writing ability with the proficient use of new words, to
comprehensively improve the communicative competence of
listening, speaking, reading and writing for Intermediate level
learners. The students are required to master about 800 multiplex words
and about 120 ways of expression.

Reading & writing
Listening &
speaking

Newspaper Reading
Chinese Writing

D Aims to develop students’ ability in Chinese through relatively separate
and mutually complementary listening and speaking exercises,
and acquire 200 Chinese idioms and traditional sayings.
Students are also encouraged to contribute with texts and problems from
their ongoing course or project work

Reading & writing
Listening &
speaking

Newspaper Reading
Chinese Writing

E Emphasis on outlining the overall features of the Chinese culture and
describing dynamically its heritage. The students are required to take an
active part in analysis, comparison, exchange and discussion in class to
enrich their relevant knowledge.
The materials are mainly selected from Chinese and foreign movies and
programs on TV according to students’ interests and language proficiency.

Advanced
Reading &Writing
Chinese Culture
Chinese Writing
Advanced AVO

Chinese

3.6 中国传统文化线上体验课程 Chinese traditional culture online experience
courses

学校为国际学生开设了中国书法、茶艺、武术、音乐等传统文化的云体验和

鉴赏讲座，通过东方明珠、城隍庙、枫泾古镇、车墩影视基地等实地参访视频，

带领国际学生云游上海，丰富你的感官体验。

SHU offers online lectures and experience events on Chinese calligraphy, tea art,
martial arts, music and other traditional cultures，leading you to travel to Shanghai



Oriental Pearl Tower, City God Temple, Fengjing Ancient Town and Songjiang Film
Shooting Base to enrich your sensory experience.

4、 项目证书 Program Certificate

完成规定课时，考核成绩合格者，学校颁发汉语进修项目《结业证书》、《成

绩单》并附学分认证。完成长期汉语进修项目的学生每学期可获得20学分。

An electronic transcript with 20 credits and an electronic completion certificate will
be issued to student who successfully complete the program and pass the
examinations.

5、 入学流程 Procedures

5.1 请根据下方报名方式完成线上报名 Please follow the illustration of

application procedure (Article 6)

5.2 学校确认报名后，邮件向学生发送“线上测试”链接和学号。SHU will send you

a student ID number and a link to take a placement test by email

5.3 学生根据测试结果，扫码进入相应等级班级的微信群，参加试听课程。正式

开课前可以申请换班，开课后不再接受申请。 According to the test results, you can

scan QR code to enter the WeChat group of the corresponding class and participate in

the demo class.You can apply for change of classes before the formal start of classes.

5.4 邮件告知上课平台账户名与密码，入班上课。十人以上开班，不满十人的班

级合并。

You will receive an account and password of SHU International Education Cloud

Platform, please login and join the class. Classes with less than ten students will be

combined.

入学申请 线上测试 分班试听提供缴费凭证 入班上课

APPLICATIO
N

DEMO
CLASS

PLACEMENT
TEST

PROVIDE
PAYMENT

TAKE
CLASSES



 第二模块—英文授课的DBIC 线上学分项目

 Module 2—DBIC ONLINE CREDIT PROGRAM Taught in

English

项目目标 What You Will Gain

中国的快速发展及融入世界经济为国际商务创造了机遇。同时，外企面临

着调整在华经营方式的挑战。因此，为了在中国成功经商，更好地了解不断变

化且复杂的市场环境、国家政策的制定以及中国语言和文化尤为重要。本项目

刚好为学生多维度地了解中国商业提供契机。

鉴于当前全球疫情形势，上海大学推出了DBIC线上学分项目，以满足当前

国内外国际学生的不同需求。

China’s rapid development and its integration into the world economy

have created opportunities for international business. At the same time, foreign

companies face the challenge of adjusting their way of business operation in

China. Therefore，it is crucial to know better about the changing and complex

market, policy making of China as well as Chinese language and culture in order

to successfully do business in China. This program is just designed to provide

students with a multi-dimensional comprehension of Chinese Business.

Due to the current global epidemic situation, Shanghai University has

launched the DBIC Online Credit Program to meet the different situations and

needs of international students currently in China and abroad.

项目特色 Program Features

线上教学 ：在线上直播课程中，教师及时追踪掌握学生学习进度并提供

反馈和指导意见。

Distance Teaching: Teachers track each students' progress and provide

feedback and guidance in live stream class.



专业的教授和讲师全英文授课

English-delivered courses by professors and lecturers.

学分证明与结业证书

Transcripts and certificates of completion will be issued to students who

successfully complete the course.

学习期限：11周 Duration (11 weeks)

秋季学期 9月21日-12月4日

Fall Semester : September 21- December 4

语言要求：雅思6.0或托福IBT 80或以上

下列类型的申请人可以免除托福或雅思成绩：

●以英语为母语的人；

●以前的学位完全用英语授课。

IELTS 6.0 or TOEFL IBT 80 or above

The following types of applicants are exempt from taking the TOEFL or

IELTS:

● Native speakers of English;

● The previous degree is fully taught in English.

线上英文授课课程 Online English-delivered Courses:

课程名称 Courses 学分Credits

市场营销战略Marketing Strategy

40 class hours,5

ECTS Credits

金融 Finance

电子商务E-Commerce

中国企业 Chinese Business &



Enterprises

跨文化商务沟通 Intercultural

Business Communication

中国文化 Chinese Culture

基础商务汉语 Basic Business Chinese 80 class hours,5

ECTS credits

上课方式：邮件告知上课平台的网页以及账户名与密码。

Class Form: We will e-mail you the web page, account name, and password of the class

platform.

1. 申请条件

 与上海大学签署交换协议的大学的注册在籍学生；

 非中国公民，身体健康。

Eligibility

 Registered students at the university which has signed university bilateral relationship

with Shanghai University;

 Non-Chinese healthy citizen.

3. 申请流程

第一步：向所在大学相关部门提出申请

第二步：相关部门负责人用电子邮件发送提名信给我们：apply4@oa.shu.edu.cn

第三步：被提名的学生完成在线申请：http://apply.applyforshu.com

第四步：学生将在7个工作日内通过电子邮件收到电子版录取通知书

第五步：收到电子offer后点击确认offer，完成申请。

Application Process



1. Apply to your home University's Study Abroad Office

2. Send nomination letter to us: apply4@oa.shu.edu.cn

3. Finish online application: http://apply.applyforshu.com

4. Receive online admission notice within 7 working days

5. After receiving the electronic offer, click to confirm the offer and complete the

application.

4.申请材料

 证件照

 护照复印件

 学习计划（英文或中文）

 语言能力证明

 其他材料（成绩单、经济担保证明等）

Application Documents

 ID photo

 Passport copy

 Study Plan (written in English or Chinese)

□Language Proficiency Certificate

□Other required documents（transcript, financial guarantee letter ,etc）

联系我们

刘田媛儿（女士）

国际学生招生办公室

国际教育学院

上海大学

上海市宝山区上大路99号

邮政编码：200444

电话：+ 86-21-6613-6615

邮箱：apply4@oa.shu.edu.cn

Contact us
Tina Liu (Ms.)
Office of International Student Admissions

College of International Education

Shanghai University

No.99 Shangda Road, Baoshan District,

Shanghai

Post code: 200444

Phone: +86-21-6613-6615

E-mail:apply4@oa.shu.edu.cn

http://apply.applyforshu.com/
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